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درباره »سکوت و تدبیر« تاج!

حسین قهار
روزنامه نگار
h.ghahhar@gmail.com

مهدی تاج، رئیس فدراســیون فوتبال در تاریخ 
15 دی 1395 بــه این شــکل به انتقادهــا درباره 
سکوت فدراسیون پیرامون موضوع اخراج بازیکنان 
پرســپولیس و مربیان ایرانی تیم ملی از کادرفنی 
واکنش نشــان داد: »من برای برخی افراد متأسفم 
که می گویند فدراسیون سکوت کرده است. منظور 
این افراد از سکوت چیست؟ مگر ما باید همان لحظه 
که اتفاقی رخ می دهد چیزی بگوییم؟ گاهی اوقات 
سکوتی که انجام می شود همراه با تدبیر است. اگر ما 
سکوت کردیم برای این بود که ببینیم باید چه کاری 
انجام دهیم تا این مشکل را حل کنیم.« امروز 5 ماه 
و 19 روز از سیاست و تدبیری که مدیران فدراسیون 
فوتبال در دســتور کار خود قرار دادند، می گذرد و 
دستیاران ایرانی مرد پرتغالی همچنان لقب اخراجی 
را با خود یدک می کشند. اگر مهدی تاج در نیمه دی 
  ماه 95 از سوت همراه با تدبیر برای یک بار حرف زد، 
پس از آن به ســوال هیچ خبرنگار و رسانه ای درباره 
سرنوشت دستیاران ایرانی کارلوس کی روش پاسخ 
نداده است. درست است که فدراسیون سکوت کرد، 
 اما بالاخره مصاحبه دو روز پیش جواد نکونام به اهالی 
فوتبال ثابت کرد که آنها دیگر جایی در کنار کی روش 
ندارند. نکونام با رد پیشنهاد فدراسیون فوتبال برای 
قبول سرمربیگری تیم ملی جوانان به صراحت اعلام 
کرد با هر شــرایطی حاضر به فعالیت و همکاری با 
برخی افراد نیست و می خواهد بعد از کسب تجربه 
کار خــود را در یک تیم لیگ برتری شــروع کند. 
پیشنهاد فدراسیون فوتبال و این صحبت کاپیتان 
سابق تیم ملی به خوبی نشان می دهد که عملا پروسه 
بازگشــت جواد نکونام به کادر تیم ملی بزرگسالان 
منتفی شده است! حتی افشین پیروانی، مدیر سابق 
تیم ملی هم حاضر نشــد با هر شرایطی به کار خود 
بازگردد و انتشار عکس های او در یک مراسم در کنار 
برانکو ایوانکوویچ دشمن شــماره یک کی روش در 

فوتبال ایران همه چیز را برای همه روشن می  کند.

فدراسیون فوتبال وقتی پاسخی برای ارایه به افکار 
عمومی نداشت،  به شعار »سکوت همراه با تدبیر برای 
پیداکردن راه حل!« تکیه کــرد اما گذر زمان باعث 
فروریختن این دیوار شد. در تمام این مدت احتمالا 
مهدی تاج و همکارانش حساب زیادی روی حافظه 
فراموشکار مردم باز کرده بودند! غافل از این که هیچ 
چیز برای مردم ایران فراموش شدنی نیست! شاید 
مهدی تــاج خودش فراموش کــرده چند ماه قبل 
در حاشــیه اردوی تیم ملی در امارات چه اتفاقاتی 
رخ داد؟ بیایید یــک بار دیگر با هم مرور کنیم. پس 
از اخراج 7 بازیکن پرسپولیس به خاطر درگیری با 
برانکو ایوانکوویچ، کی روش بعد از این که همکاران 
ایرانی اش حاضر نشدند در حمایت از او علیه سرمربی 
سرخپوشان موضع بگیرند، همه آنها را به بهانه تحت 
فشــار قراردادن فدراســیون برای پرداخت حق و 
حقوقشان اخراج کرد. جواد نکونام، افشین پیروانی، 
محسن معتمدکیا، مهرداد خانبان و مارکار آقاجانیان 
به فرودگاه آمدنــد و از آنجا با تهران تماس گرفتند 
تا کسب تکلیف کنند. رئیس فدراسیون فوتبال به 
آنها دستور داد در دوبی بمانند و به اردوی تیم ملی 
برگردند تا خودش به امارات سفر کند و با کی روش 
حرف بزند و جلوی این فاجعه را بگیرد. وقتی آنها به 
باشگاه ایرانیان دوبی بازگشتند و کی روش متوجه 
شد که این نفرات از دستور او سرپیچی کرده  و توصیه 
رئیس فدراسیون فوتبال را گوش کرده  اند، تصمیم 
نهایی خود را برای قطع همکاری با همه آنها گرفت! به 
همین ترتیب مربیان ایرانی تیم ملی قربانی دستوری 

شدند که از تهران به آنها داده شد!

ورزش جهان

علاقه برلوسکونی به بازگشت ایبرا به میلان| 
سیلویو برلوسکونی رئیس سابق باشگاه میلان بسیار 
دوست دارد که زلاتان بار دیگر پیراهن این تیم را بر 
تن کند. او دراین باره مصاحبه کرده و گفته اســت: 
»قبول دارم که زلاتان سن و ســال بالایی دارد و به 
روزهای پایانی فوتبال خود نزدیک شده است اما او 
هنوز هم می تواند بدرخشد. بسیار دوست دارم که 
او یک بار دیگر پیراهن شماره 9 میلان را بر تن کند«

کمک انگلیس به حادثه دیدگان برج گرنفل| 
اتحادیه فوتبال انگلیس برای جام خیریه سال 2017 
برنامه ای خیرخواهانه در خــور نام این بازی در نظر 
گرفته است. طبق اعلام نهاد حاکم بر فوتبال انگلیس، 
انتظار می رود که درآمدهای حاصل از فروش بلیت 
و پخش تلویزیونی جام خیریه )سوپرجام انگلیس( 
که امسال میان چلسی به عنوان قهرمان لیگ برتر و 
آرسنال به عنوان قهرمان جام حذفی برگزار می شود 
به رقمی در حدود 1.25 میلیون یورو برسد که این 
رقم قرار اســت به آن دســته از خانواده هایی که در 
حادثه آتش سوزی برج گرنفل لندن دارایی های شان 

را از دست دادند، تعلق بگیرد.
پس گرفتن جام از قهرمــان لیگ آلبانی| 
فدراسیون فوتبال آلبانی به دلیل آنچه »محرز شدن 
تبانی و رفتار غیرورزشــی« نامیــد، قهرمانی تیم 
»اســکندربیو« در فصل پایان یافته لیگ دسته اول 
این کشور را باطل اعلام کرد و جام را از این تیم پس 
گرفت. کمیته حقیقت یاب فدراسیون فوتبال آلبانی 
طی تحقیقانی چند تبانی محرز را در بازی های این 
تیم کشــف کرد و به همین دلیل طی اطلاعیه ای 
قهرمانی قهرمان فصل گذشته باطل اعلام شد. البته 
در بیانیه اشاره ای به اعطای جام به تیم نایب قهرمان 
نشده اســت و هنوز قهرمان لیگ آلبانی مشخص 

نیست!

شهروند| اولتیماتوم اتحادیه جهانی کشتی به 
فدراسیون ایران بابت اصلاح اساسنامه در صورتی که 
جدی گرفته نشود، تبعات سنگینی برای کشورمان 
خواهد داشــت؛ اتفاقی که می تواند ورزش شماره 
یک ایران را با تعلیق روبه رو کند و این موضوع قبل 
رقابت های مختلف کشــتی در سراسر جهان یک 

آبروریزی برای ورزش کشور خواهد بود.
هشدار اتحادیه جهانی

اتحادیه جهانی کشتی طبق دستور و تذکر جدی 
کمیته بین المللی المپیک )IOC(، عضویت و اعمال 
نظر افرادی که سمت های رسمی در دستگاه ورزش 
ایران )وزیر ورزش یا نماینده وی( و همچنین سایر 
دستگاه های دولتی )نمایندگان سایر دستگاه های 
دولتی وابسته( دارند را در مجمع فدراسیون، با اصول 
خودمختاری و اســتقلال فدراسیون کشتی که در 
اساســنامه اتحادیه جهانی صریحا قید شده، مغایر 
دانسته است. از این رو فدراسیون کشتی ایران نیز با 
مشکل جدی روبه رو شــده و باید برای ایجادنشدن 

مشــکلات جدید هرچه ســریع تر موانع قانونی را 
برطرف کند.

واکنش فدراسیون کشتی
پــس از اولتیماتــوم اتحادیه جهانی کشــتی و 
خطر تعلیق برای کشــتی ایران، حمید بنی تمیم، 
نایب رئیس فدراسیون کشــتی به موضوع واکنش 
نشان داد و گفت: »امیدوارم با پیگیری و تدبیر به موقع 
مسئولان ورزش کشــور و رفع اشکالات اساسنامه 
فدراســیون مطابق با منشــور المپیک، خطر عدم 
اجازه حضور تیم های ملی کشتی ایران درمسابقات 
بین المللی یا حتی خارج شــدن فدراسیون کشتی 
ایران از اتحادیه، برنامه های کشتی ایران را متوقف 
نکند.« وی ادامه داد: »اتحادیه جهانی در دوبخش از 

نامه مذکور به فدراسیون کشتی ایران اعلام کرده که 
شرط ادامه عضویت و فعالیت ایران در اتحادیه جهانی 
کشتی، اصلاح اساســنامه و اخذ تأییدیه اتحادیه 

خواهد بود.«
مسئولان ورزش کاری نمی کنند

ظاهرا فدراســیون کشــتی در این خصوص با 
مسئولان ورزش کشــور صحبت هایی انجام داده 
اما هنوز اقدامی از ســوی آنها انجام نشــده است. 
نایب رئیس فدراســیون کشــتی در این خصوص 
عنوان کرد: »مطابق ضوابط جاری کشور، موضوع را 
به صورت رســمی به اطلاع مسئولان وزارت ورزش 
و جوانان و کمیته ملی المپیک رسانده ایم. از طرف 
دیگر، اشکالات اعلام  شــده را نیز با کمک یک تیم 

حقوقی برطرف کرده و پیشنهادات اصلاحی خود را 
مجددا به وزارت ورزش و جوانان اعلام کردیم. منتظر 
هستیم تا در اســرع وقت با رفع دقیق این نواقص از 
سوی مراجع ذیصلاح، موضوع را به اتحادیه جهانی 

ارسال کنیم.«
خطر تعلیق

بنا به گفته نایب رئیس فدراســیون کشتی، نامه 
اتحادیه جهانی برای اصلاح اساســنامه از 3ماه قبل 
به دست مسئولان ایرانی رســیده اما هنوز وزارت 
ورزش و کمیته المپیک اقدامی برای برطرف شدن 
این مشکل نداشته اند. اتفاقی که اگر ادامه دار باشد، 
 می تواند به ضــرر ایران تمام شــود. در صورتی که 
فدراسیون کشــتی ایران تعلیق شــود، انجام امور 
مربوط به اصلاح اساســنامه و بازگشت به اتحادیه 
جهانی حدود 8ماه زمان می بــرد و در این صورت 
تیم های کشتی در هیچ مسابقه بین المللی نمی توانند 
شــرکت کنند که این موضوع به ضرر ورزش ایران 

خواهد بود.

شــهروند| با هیجان میانه خوبی دارد و به نوعی 
زندگی اش را با آن گره زده اســت؛ هیجانی که هم در 
هوا تجربــه می کند و هم در میان آب های خروشــان 
دریا. هیجانی که به واسطه آن، این روزها به عنوان یکی 
از فعال ترین خلبانان پاراگلایــدر و پاراموتور در قالب 
تیم های اروپایی به رقابت می پردازد و امید دارد به زودی 
این مســابقات را در خاک میهن خویش تجربه کند. 
ورزشی که بیش از 15 سال از عمر 30ساله خود را صرف 
آن کرده و در کنار پدر و بــرادرش به بهترین نحو آن را 
پیش می برد. مشوق اصلی همه فعالیت هایش پدرش 
اســت. مربی یک پاراگلایدر و ســقوط آزاد که سابقه 

40ساله در ورزش های هوایی دارد.
فعالیت پرهیجان در چهارگوشه کشور

زندگی ورزشــی مجید عمیدی تنها به پاراگلایدر و 
پاراموتور محدود نمی شود و این روزها به عنوان یکی از 
بهترین های رشته کایت بوردینگ در چهارگوشه کشور 
به فعالیت می پردازد و تلاش می کند که با فراهم کردن 
شرایط آسان، بر تعداد ورزشکاران این رشته در کشور 
بیفزاید. ورزشــی که که تلفیقی از پاراگلایدر و اسکی 
روی آب اســت و ســابقه پرداختن بــه آن در دنیا به 
حدود 20 ســال و در ایران به 12سال گذشته محدود 
می شود. عمیدی درباره حضورش در کایت بوردینگ 
به »شــهروند« می گویــد: »تاریخچه ایــن ورزش به 
پاراگلایدرسوارانی بازمی گردد که از طریق سفر به نقاط 
مختلف جهان یا جست و جوهای اینترنتی این ورزش را 
در سطح جهان جا انداختند؛ اما در ایران شاید به 12 سال 

پیش بازگردد. زمانی که کایت سرفینگ وارد شده بود 
و من خیلی کوچک بودم و از طریق برادرم با آن آشــنا 
شدم. رویای کودکی ام ورزشی بود که دسترسی به آن 
در ایران ممکن نبود و ما تنها شنونده خاطرات و بیننده 
مجلات ورزشــی دوســتانی بودیم که خارج از کشور 
به آن ورزش می پرداختنــد. همین خاطرات و تصاویر 
هم به نوع خود هدفی بود که من و ســایر دوستان را به 
سوی این ورزش پر هیجان کشاند. این ورزش 5 سالی 
می شــود که به صورت جدی وارد ایران شــده و اکثر 

فعالان آن خلبانان پاراگلایدر به حساب می آیند.«
تلاش برای آشنایی بیشتر مردم

عمیدی جزو اولین های پاراگلایدر به حساب می آید. 
او می گوید تمام تلاشش را برای معرفی و آشنایی مردم با 
این رشته انجام داده و تلاش کرده به مردم نشان دهد این 
ورزش تنها چیزی که در تلویزیون می بینند، نیست و در 
چند کیلومتری خودشان با حضور ورزشکارانی حرفه ای 
در حال انجام است. ورزشکارانی که خوشبختانه با توجه 
به شــرایط جغرافیایی مناسب در کشــور، در 4 فصل  
سال می توانند به راحتی به فعالیت بپردازند. عمیدی 
به روزهای نخســت این فعالیت ورزشی اشاره می کند 
و می گوید: »نخستین بار در اســتان مازندران ساحل 
محمودآباد این ورزش را آغاز کردم. وقتی تجربه ام بیشتر 
شد و ساعت فعالیتم بالا رفت، به کیش رفتم و تمریناتم 
را در آنجا ادامه دادم اما دو سالی می شود که ساحل ناز در 
جزیره قشم، سد منجیل و همچنین سواحل خزر را برای 
این ورزش مناسب دیدم و در این 3 نقطه کشور بیشتر 

مشغول فعالیت هستم. با توجه به موقعیت جغرافیایی 
کشور در بیشتر روزهای  سال امکان فعالیت در کایت 
بوردینگ وجود دارد اما در روزهایی که شــرایط برای 
این ورزش مهیا نباشد هم به نوعی بیکار نمی مانم و به 
پاراگلایدر می پردازم، چرا که دقیقا مکمل این ورزش 
به حساب می آید.« او در ادامه می گوید: »این ورزش به 
نوعی نوپا به حســاب می آید و با گذشت 5  سال تعداد 
رایدرهای ما به 20 نفر رسیده و این معنی را می دهد که 
رشد آن در کشور ضعیف بوده است. من و سایر دوستان 
فعال این رشته ورزشی تا به حال هیچ پشتیبانی دولتی 
نداشته ایم. شاید به این دلیل که بیشتر مسئولان آشنایی 
چندانی با این رشته ورزشی ندارند و از پتانسیل کشور 
برای گسترش این ورزش هیجانی بی خبر هستند. در 
صورتی که اگر حمایت های لازم انجام شود شاید کمتر 
از 2 سال دیگر ایران به عنوان قطب این ورزش شناخته 
شود. ورزشــی که با جست و جوهای انجام شده متوجه 
شــدیم می توانیم آن را زیر نظر انجمن اسکی روی آب 
پیش ببریم و خوشبختانه با همراهی آقای عباس ناطق 
نوری، دبیــر محترم این انجمــن از حمایت های لازم 
برخوردار شدیم و با پشتیبانی ایشان موفق شدیم  سال 

1394 این ورزش را در وزارت ورزش به ثبت برسانیم.«
به ثبت رکورد جهانی فکر می کنم

به فکر افزایش توانایی و ثبت رکورد در این رشــته 
پرهیجان است. رشته ای که در حال حاضر هم در داخل 
کشــور به نوعی رکورد دار آن به حساب می آید و موفق 
شده در شمال کشور از ســاحل انزلی تا ساحل حسن 

رود، مســافتی حدود 22 کیلومتر را به راحتی در یک 
مرحله طی کند. عمیدی معتقد است اگر استانداردهای 
این رشته در بکارگیری تجهیزات، آموزش و همچنین 
حضور در سواحل مناسب به صورت کامل در نظر گرفته 
شود، ضریب خطر آن به صفر می رسد. او عنوان کرد: »هر 
جا دریا باشد نمی توان کایت بوردینگ کرد و تحت نظر 
هر کسی هم نمی توان آموزش دید؛ اما به جرأت می توانم 
بگویم یکی از معدود ورزش هایی اســت که بشدت به 
دیگران تجربه آن را پیشــنهاد می کنم؛ چرا که در این 
ورزش هم به آرامش می رســید و هم هیجان را تجربه 
می کنید. هیچ گونه محدودیتی هم برای کایت بوردینگ 
وجود ندارد، چرا که در حال حاضر خانم ها هم با پوشش 
اسلامی به این ورزش می پردازند و این نقطه قوتی برای 
گسترش آن به حساب می آید. هدف من این است که 
این ورزش در مناطق محروم کنار آب انجام شود، چرا که 
حق مسلم افرادی که در حاشیه دریا زندگی می کنند 

این است که رایگان با این ورزش آشنا شوند.«
فعالان این رشته درخواست راه اندازی کایت بوردینگ 
را در قلب پایتخت دارند. ورزشی که شرایط اولیه آن در 
دریاچه چیتگر فراهم است و با توجه به داشتن پتانسیل 
بالا می تواند به محلی مناسب برای فعالیت علاقه مندان 
این ورزش تبدیل شود. درخواستی که با اجازه مسئولان 
شهرداری تست اولیه آن انجام شد و مخاطبان زیادی 
را به اطراف دریاچه کشــاند؛ اما محدودیت هایی که در 
دریاچه چیتگر وجود داشته و دارد باعث شده تا تنها در 

مراسم   ملی اجازه پرداختن به این ورزش داده شود.

کیوسک

مراقب این دو باشید

روزنامه ایتالیایی »کوریره دلو اسپورت« با انتشار 
عکسی از کونته و مانچینی تیتر زد: »مراقب این 
دو باشید.« این روزنامه با اعلام این که سرمربیان 
چلسی و زنیت قصد دارند بازیکنان بزرگ فوتبال 
ایتالیا مثل ساندرو، بونوچی، پاردس و مانولاس را 
جذب کنند، نوشته است: »کونته و مانچینی سری 

آ را تخلیه می کنند.«

جذب وراتی با نظر نیمار

روزنامه »اسپورت« کاتالونیا تیتر »نیمار با وراتی 
قرارداد می بندد« را روی جلد برد و نوشت: »نیمار 
در مصاحبه ای گفته اســت مارکو وراتی بازیکن 
خوبی برای بارسلونا خواهد بود و باشگاه باید او را 

جذب کند.«

شایعه روز

حضور رفیعی در قطر منتفی شد!
رفیعــی  ســروش 
درحالــی از حضــور 
قطعــی اش در فوتبال 
قطر خبر می دهد که 
براساس اعلام روزنامه 
الرایه هنوز توافق قطعی 
بین او و باشــگاه الخور 

رخ نداده است. رفیعی هفته گذشته با پرسپولیسی ها 
خداحافظی و اعلام کرد، می خواهد برای کســب 
درآمد بیشــتر خارج از ایران بازی کنــد اما ظاهرا 
هنوز حضور او در تیم قطری قطعی نشــده است. 
روزنامه های قطر با پرداختن بــه تحولات اخیر در 
مذاکرات باشگاه الخور با ستاره ایرانی از متوقف شدن 
این جا به جایی خبر دادند. شنیده می شود اختلافات 
مالی میان دو طرف باعث متوقف شدن روند مذاکرات 
و بن بست در کوچ رفیعی به قطر شده است. روزنامه 
الرایه مدعی شده ســروش رفیعی تمام تست های 
پزشکی را با موفقیت در مجموعه آسپایر سپری کرده 
اما برخلاف انتظارات باشگاه و این بازیکن ایرانی هنوز 
قراردادی امضا نکرده اند. این روزنامه دراین باره نوشته 
است: اردیبهشت ماه »گویا بیشتر اختلافات در این 
قرارداد به جزییات مالــی برمی گردد که طرفین را 
وادار کرده از امضای رسمی قرارداد خودداری کنند. 
از همین رو سروش رفیعی به ایران بازگشته تا مدیر 
برنامه های او روند مذاکرات را با الخور پی بگیرد.« این 
روزنامه در ادامه به مشکلات مالی شدید باشگاه های 
قطری ازجمله الخور اشاره کرده است. با این حال، 
رفیعی همچنان به حضور در فوتبال قطر تأکید دارد.

آن سوی مرز

 بازتاب خداحافظی حاج صفی
از سپاهان

ســایت خبری باشــگاه پانیونیــوس یونان به 
خداحافظی احســان حاج صفی از مســئولان و 
بازیکنان ســپاهان واکنش نشــان داد. احســان 
حاج صفی که مذاکراتی با باشگاه پانیونیوس داشته 
با حضور در تمرین ســپاهان از اعضای کادر فنی و 
بازیکنان این تیم خداحافظی کرد. سایت باشگاه 
پانیونیوس به این خداحافظی واکنش نشان داد و 
اعلام کرد مقصد بعدی حاج صفی این باشگاه یونانی 
است. این ســایت درباره بازیکن ملی پوش ایرانی 
نوشت: »احسان حاج صفی، مدافع ایرانی به باشگاه 
سابقش ســپاهان رفت و از آنها خداحافظی کرد. 
اکنون او چمدان هایش را بسته است تا به آتن و به 

باشگاه پانیونیوس بیاید.«

احتمال ماندن پورعلی گنجی در السد
یکی از رسانه های قطر مدعی شده احتمال ماندن 
مدافع ملی پوش ایرانی در تیم الســد زیاد اســت. 
روزنامه العرب قطر گزارشی تفصیلی درباره تیم السد 
و تغییراتش در فصل آینده نوشته و در قسمتی از 
این گزارش به بررسی وضع پورعلی گنجی پرداخته 
اســت. این روزنامه قطری دربــاره آینده مرتضی 
پورعلی گنجی، مدافع ملی پوش کشورمان با السد 
نوشت: »قرارداد مرتضی با الســد ادامه دارد و این 
باشگاه تمایلی به جدایی او ندارد.« پورعلی گنجی 
در  سال گذشــته یکی از بهترین های السد بود به 
همین دلیل این باشگاه رضایتنامه او را برای هیچ 

تیم دیگری صادر نمی کند.
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شهروند| بحث ترانسفر علیرضا بیرانوند، دروازه بان 
تیم ملی و پرسپولیس به لیگ ترکیه و باشگاه فنرباغچه 
در روزهای گذشــته یکی از اصلی ترین موضوعات 
فوتبال ایران بوده است. دراین باره مسئولان فنرباغچه 
که عملکرد این دروازه بان را در فصل گذشته زیر نظر 
گرفته بودند، درنهایت با فرســتادن نماینده خود به 
تهران جلسه ای با مدیران پرسپولیس برگزار کردند. 
در این جلسه که با پیشنهاد صدور رضایتنامه بیرانوند 
با حدود یک میلیون یورو هزینه برآورد شــد، مورد 
قبول فنرباغچه قرار گرفت. با این حال در شــرایطی 
که طی روزهای اخیر بحث حضور این دروازه بان در 
فنرباغچه زیاد شده او با تصمیمی احساسی اعلام 

کرده به حضورش در پرســپولیس ادامه 
خواهد داد. بیرانوند در این خصوص 
گفت: »مــن بــدون بازارگرمی با 
مسئولان پرسپولیس توافق کردم 
و اگر قرار بود به راحتی پیراهن 
پرســپولیس را از دست بدهم 
بار دیگــر به توافق 5ســاله 
برای تمدید نمی رســیدم 
و خوشــحالم که این جا 
هستم و جزیی از تاریخ 
این باشــگاه حســاب 
می شوم و دوست دارم 
بزرگتری  افتخارات 
را نیز رقــم بزنم.« 

بیرانوند درحالی از حضور در فوتبال ترکیه پشیمان 
شده که برانکو روز شنبه با انتقال او موافقت کرده بود. 
دروازه بان تیم ملی دلایل تصمیمش را این طور بیان 
کرده است: »باید تشــکر ویژه ای از برانکو ایوانکوویچ 
داشته باشم. مردی که بزرگی خود را به بهترین شکل 
ممکن نشان داد. وقتی شــنیدم ایشان گفته اند اگر 
بیرانوند به دنبال حضور در فنرباغچه و باشگاه بزرگی 
اســت با آن مخالفتی ندارم از ته دل 
خوشحال شدم. خوشحال شدم که 
مورد توجه او هســتم و او پیشرفت 
شــاگردش را به هر چیزی ترجیح 
می دهد.« بیرانونــد در پایان گفت: 
»این تصمیم شــاید احساسی 
باشــد و خیلی ها آن را 
عجیب بدانند. اما من 
نمی خواهم یک درصد 
از  هــم  هــواداران 
دستم ناراحت باشند. 
موقعیت حساســی در 
لیگ قهرمانــان داریم و 
می خواهم به اتفاق بزرگ 
و تاریخی دست پیدا کنم. 
یــک کار نیمه تمــام باقی 
مانده و باید در آسیا به چیزی 
که می خواهیم دســت پیدا 

کنیم.«

مثلث هجومی BBC در رئال مادرید شــامل 
رونالدو، بنزما و بیل چند سالی است بسیار معروف 
شــده و بر قدرت قوهای ســپید افزوده است. در 
حالی  که جدایی هر یک از این 3 بازیکن می تواند 
حاشیه بزرگی برای رئال مادرید ایجاد کند اما روز 
گذشته رسانه های معتبر اروپایی ازجمله روزنامه 
آس اســپانیا و اکیپ فرانســه از جدایــی یکي از 

اعضای مثلث BBC خبر دادند. این رســانه ها 
اعلام کردند رئال مادرید برای خرید کیلیان 
امپایه می خواهد یکی از ســه مهاجم اصلی 
خود یعنی کریســتیانو رونالدو، گرت بیل و 
کریم بنزما را بفروشــد. اکیپ مدعی شده 
سفیدپوشان برای جذب مهاجم جوان موناکو 

چنین وعده ای را داده اند. روزنامه 
آس نیز نوشته است: »باشگاه 

مادرید برای جلب رضایت 
مهاجم جوان فرانسوی از 
دو رأس تیم به نام های 
فلورنتینــو پــرس و 

زیدان  زین الدیــن 
رئیس  بــرد.  بهره 
سرمربی  و  باشگاه 
فرانســوی با امپایه 

صحبت کردند تــا به او 
اطمینان دهند کــه در ترکیب 
مادرید جای خواهد داشت. در 

 BBC این مکالمه مشخص شد که یکی از اعضای
)کریستیانو رونالدو، کریم بنزما و گرت بیل( مادرید 
را ترک خواهد کرد. پس از این صحبت ها رضایت 
اولیه مهاجم فرانسوی جلب شد.« از میان 3بازیکن 
مذکور رئال مادرید حضور بنزما در ترکیب آینده 
این تیم تقریبا قطعی است. اگرچه قرارداد بنزما در 
 سال 2019 و زودتر از بیل و رونالدو به پایان می رسد 
اما او با باشگاه برای تمدید قرارداد به توافق 
رســیده اســت. در این بین کریس 
رونالدو بــا وجود فصــل رویایی که 
سپری کرد و گفته بود تا 41سالگی در 
رئال می ماند اما به خاطر پرونده فرار 
مالیاتی اش قصد ترک مادرید را کرده 
و هنوز به طور رسمی با باشگاه برای 
آینده به توافق نرسیده است. 
حتی از منچستریونایتد و 
پاری سن ژرمن به عنوان 
نام  رونالــدو  مقصــد 
برده می شــود. با این 
حــال جدایــی بیل 
راه  محتمل تریــن 
است؛ او 3 سال در رئال 
شرایط ثابتی نداشت و 
احتمال قــرار گرفتنش 
در لیست فروش رئال زیاد 

است.

بیرانوند: به ترکیه نمی روم

پایان حاشیه های ترانسفر دروازه بان تیم ملی
جذب امپایه، باعث فروش یکی از بازیکنان رئال می شود

BBC مثلث ناقص

مسئولان ورزش کشور اقدامی برای اصلاح اساسنامه انجام نمی دهند

تهدید بزرگ برای کشتی ایران
در صورت بی توجهی به درخواست اتحادیه جهانی، فدراسیون کشتی ایران تعلیق خواهد شد

 مجید عمیدی، خلبان پاراگلایدر ایران در گفت وگو
با »شهروند« از مشکلات این رشته ورزشی می گوید

ایران، قطب 
کایت سواری دنیا

 بسیاری از مسئولان ورزش کشور از وجود پاراگلایدر بی خبر هستند


